



COLLECTION

---

VENDÔME

---

Luxe, prestige et Histoire. Ces caractéristiques sont aussi bien applicables à la mythique place des joailliers, qu'à cette collection de robinetterie. Rosaces et dômes, la robinetterie Vendôme se révèle à travers toutes les ornements classiques.

Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette collection est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

---

Luxury, prestige and history. These characteristics are as applicable to the mythical square that is the centre of jewellery in Paris as to this bathroom collection. All rosettes and domes, the Vendome fittings collection stands out for its classical ornamentation.

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

COLLECTION

---

VENDÔME



Ref. G47.504N

Anneau porte-serviette  
Single towel ring



Ref. G47.510A

Porte-peignoir double  
Double robe hook



Ref. G47.522

Porte-serviette 2 barres mobiles  
Double towel holder



Ref. G47.536

Porte-verre  
Tumbler



Ref. G47.112BG

Mélangeur bain-douche 4 trous  
Rim mounted 4-hole bath-shower mixer



Ref. G47.13B

Mélangeur bain-douche mural  
Wall mounted 2-hole bath-shower mixer



**Ref. G47.151**

Mélangeur de lavabo 3 trous  
Rim mounted 3-hole basin mixer



**Ref. G47.2155**

Mélangeur de lavabo monotrou  
Rim mounted one hole basin mixer



**Ref. G47.3202**

Mélangeur de bidet  
One hole bidet mixer



**Ref. G47.514**

Porte-serviette  
Single towel rail



**Ref. G47.538AC**

Porte-papier rouleau  
Wall mounted WC paper holder